
Fra: Frode Saetre <fr-saetr@online.no> 
Sendt: tirsdag 30. april 2019 09.01 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Breibandstilbod på Sundsbø? 
 
Hei, 

  

Ser på heimesida til Lindås at det ikkje står noko om breiband til Sundsbø. 

Kva er plan for dette området? 

Eg brukar i dag mobilt 4G, men det er ikkje det eg vil kalle godt breiband, og 

tilfredsstiller ikke krav om god ytelse etter dagens krav heller. 

Forstår at det er tankar om å finne ei løysing til dette området, men lurer på status her. 
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Frode Sætre 

Sundsbø 

  


